
1

Coevering Geldrop
Wijkblad

Uitgave:  Stichting Wijkcentrum Coevering

Maart 2003

In dit nummer

3 Grote boeken- en platen-
markt in De Dreef

5 Gebied oostelijk van
Dommel bij het
participatieproject

10 Is God dood in de
Coevering?

Activiteitenin De Dreef

Jeugddisco voor de basisschooljeugd
van 8 t/m 12 jaar op vrijdag 18 april.
Tussen 19.00 en 21.00 uur kun je dan-
sen op muziek gedraaid door DJ Peter.
Pasje verplicht. Entree: € 1,15 inclusief
twee consumpties en vol is vol. Heb je
nog geen pasje? Neem dan een pasfoto
mee zodat wij er een voor jouw kunnen
maken.

Op het evenementenlein voor De Dreef
is vrijdag 4 april weer de eerste roller-
disco van dit jaar. Alle jeugd is van harte
welkom. De avond begint om 19.00
uur en duurt tot 21.00 uur. 
Natuurlijk is er weer volop muziek ge-
draaid door DJ Eric. Pols-, elleboog- en
kniebescherming is verplicht en bij nat
wegdek gaat de rollerdisco niet door.
De komende maanden zal hierdoor op
de eerste vrijdag van de maand geen
gewone disco zijn.

12+ Disco voor de jeugd van 12 t/m
14 jaar op vrijdag 18 april. Tussen 21.30
en 23.30 uur kun je dansen op muziek
gedraaid door DJ Remon. Entree € 1,15
en consumpties zijn verkrijgbaar tegen
gereduceerde prijs van € 0,55 per con-
sumptie. Pasje verplicht of laa er een
maken voor € 1,15 en een pasfoto.
Ingang parkeerterrein bij De Dreef en
vol is vol.
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De bouw van een
internet droom 

Een paar dagen later kon ik de hand
leggen op een tool om webpagina’s
mee te ontwerpen. Na wat rommelen
had ik de eerste pagina voor elkaar. Dat
smaakte naar meer. Een echte site waar
alle informatie over de Coevering bij
elkaar staat leek een aardige uitdaging.
Niet alleen erg handig en interessant
voor de mensen uit de Coevering maar
ook voor andere mensen uit Geldrop

die te maken hebben met de Coevering.
Een degelijke site waar wijkbladen te
downloaden zijn, waar de geschiedenis
van de wijk te lezen is, waar foto’s te
zien zijn en waar het laatste nieuws te
vinden is. Niet als vervanging van het
alom bekende en gerespecteerde papie-
ren Wijkblad, maar een aanvulling.

Het was eind januari toen op een voorlichtingsavond van de gemeente
iemand een tip gaf over een startpagina voor de Coevering. Inderdaad
meteen ’s avonds gekeken. Veel was er nog niet te zien, maar er was in
ieder geval een begin. Na het eerste interview met de twee webmasters
begon het te kriebelen. Snel een drietal wijkbladen ingestuurd. Die
stonden een uurtje later op het web. 

Lees verder op pagina 2
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Het bestuurslid van Stichting Ander
Werk Leo Le Large, die in de Coevering
woont, weet het ook niet precies. Toch
gaat men ervan uit dat de Stichting
Ander Werk in Geldrop zo’n 25 jaar
geleden, waarschijnlijk in het jaar 1978,
een begin heeft gemaakt aan haar acti-
viteiten. Mogelijk was het nog verder
daarvoor dat werkloze mensen in een
soort huiskamersituatie bij elkaar kwa-
men en al rokend en koffiedrinkend hun
problemen met elkaar deelden. Op een
bepaald moment heeft men een punt
gezet achter het eindeloos koffiedrinken
en praten over hun zorgen. Een positie-
ve benadering leek toen veel beter en
men besloot onbetaald werk voor men-
sen in Geldrop te verrichten en zo kon
men ook een meer sociaal en regelmati-
ger leven gaan leiden. Bovendien zou
dat werk ten goede komen bij een nieu-
we sollicitatie. Dan kon men duidelijk
maken dat men niet bij de pakken was
blijven neerzitten. In de zeventiger jaren
waren de meeste werklozen vooral door
de slechte economie zonder werk. Later
bleken veel medewerkers op andere
gronden werkloos te zijn. Het uitgangs-
punt van Stichting Ander Werk was toen
om in de tussenliggende tijd van ont-
slag en weer werk zinnig bezig te zijn.
En tevens dat men het gevoel had nut-
tig te zijn voor de samenleving.

S.A.W. nu
Het uitgangspunt van 25 jaar geleden is
deels blijven bestaan. Het is belangrijk
om in de tijd dat je zonder werk bent
toch arbeidszin en regelmaat op te bou-
wen en te behouden. Arbeidsvreugde
hebben en weten dat je bestaan zinvol
is, zijn gaandeweg belangrijker items ge-

worden. Daarnaast is steeds meer dui-
delijk geworden dat S.A.W. door hun
werkwijze vele mogelijkheden biedt om
weer opnieuw in het arbeidsproces te
komen na ziekte, ongeval, depressie en
dergelijke. Een nieuwe doelstelling is
ook de sociale activering waarbij men-
sen uit de bijstand worden geplaatst in
een begeleidingstraject bij S.A.W. om zo
weer mogelijkhe-den te krijgen binnen
de maatschappij. Arbeidsbegeleiding
komt dan weer daarna.
Overigens zijn bij S.A.W. soms ook taak-
gestraften werkzaam. Daarnaast zijn er
verschillen-de vutters en gepensioneer-
den die er een zinvolle dagbesteding
vinden, vooral het project Gered Gereed-
schap is daarbij gewild. 
Een heel nieuwe ontwikkeling is ook dat
de stichting naast de directeur die een
reguliere baan heeft ook andere betaal-
de werknemers heeft gekregen. Waren
dat eerst W.I.W.ers die gedetacheerd
werden bij S.A.W. door een projectbu-
reau nu zijn er daarnaast ook zeven 
I.D.-ers die rechtstreeks een arbeidscon-
tract hebben bij de stichting. De bet-
aling komt van het Ministerie van
Sociale Zaken. Vroeger werden I.D.-
banen Melkertbanen genoemd. W.I.W.=
Wet Inschakeling Werklozen een rege-
ling die slechts een tijdelijk karakter
heeft, en I.D.-banen = in- en door-
stroombanen, waarbij men uitgaat van
het op den duur instromen in een regu-
liere baan. 

S.A.W.en de projecten.
Stichting Ander Werk werkt via projec-
ten. De verschillende projecten zijn ont-
staan om vrijwilligers een betere door-
stroom te bieden naar een betaalde

baan. In de volgende wijkbladen wor-
den deze projecten uitgebreid belicht.
Zo krijgt men aan het einde van deze
serie een totaal beeld van wat S.A.W. de
afgelopen 25 jaar doormaakt heeft. Ook
zullen er diverse medewerkers uit de
Coevering hun steentje bijdragen. 

Wordt vervolgd. ■

Linda Spanjers

A P O T H E E K  C O E V E R I N G
Winkelcentrum Coevering 4
5665 GA Geldrop
Telefoon: (040) 2854707

Vertrouwd adres
Uw apotheek

Geopend: maandag t/m vrijdag van 08.30 tot 18.00 uur

In geval van dienst:
Op zaterdag, zondag en feestdagen van 10.00 uur - 11.30 uur en van 17.00 uur - 18.30 uur

Na twee en halve week ploeteren is de
eerste versie van het digitale wijkblad
nu on-line. De reacties tot nu toe geven
aan dat we op de goede weg zitten. Er
zal nog heel wat werk verricht moeten
worden om de hele geschiedenis van
de Coevering voor iedereen beschikbaar
te krijgen. Ook het aantal foto’s zal de
komende tijd toe gaan nemen. Aan-
gevuld met een aantal zeer aardige
panoramafoto’s. Maar alles op zijn tijd.
Tenslotte moet er ook nog elke maand
gewerkt worden aan de papieren ver-
sie. 

Als u nieuwsgierig bent geworden dan
kunt u het wijkblad vinden via www.
coevering.info. De startpagina voor de
Coevering. Wijkblad Coevering heeft
daar een eigen plaatsje. Verder kunt u
op de startpagina een discussieforum
vinden. Ideaal om uw menig over de
wijk te ventileren. En verder is er nog
meer informatie te vinden. Een echte
aanrader. ■

Rob Biesters

Vervolg van pagina 1

Stichting Ander Werk leeft ook
in de Coevering
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Slaapsystemen

Comfortkamers

Boxsprings

Bedtextiel

De Beddenwinkel
Een wakkere kijk op slapen

De Beddenwinkel
Een wakkere kijk op slapen

Vanaf nu.
On-line bestellen

www.debeddenwinkel.nl.

Nieuwendijk 18  Geldrop
Tel.: 040 - 2860133
www.debeddenwinkel.nl
info@debeddenwinkel.nlHoog Geldrop 71 • 5663 BC Geldrop

Telefoon 040-280 11 77 • Fax 040-280 11 78

Administratief - Fiscaal & 
Bedrijfseconomisch Advies

een persoonlijke benadering 
tegen concurrerende tarieven…

Bel vrijblijvend 040-280 11 77

GOED en DESKUNDIG

Veelbelovende smartlappen-
avond in De Dreef

Na de gigantische successen van de
vorige themafeesten is het nu tijd voor
een geweldige smartlappenavond.
Deze avond staat helemaal in het teken
van het Nederlandse lied. De opkomen-
de concurrent van Frans Bauer en Grad
Damen komt 12 april naar De Dreef.
Zijn naam is Jan van Est en komt uit
Dordrecht. Hij heeft een dijk van een
stem en krijgt mening zaal aan het fees-
ten. Mis het niet. Kom zaterdag 12 april
om 21.00 naar De Dreef en geniet van
deze Hollandse sfeer.

Kaarten in de voorverkoop 4 euro. 
Verkoop aan de zaal 5 euro. ■

Grote boeken- en
platenmarkt in De Dreef
In De Dreef wordt tweede paasdag een grote boeken- en platenmarkt
gehouden. Duizenden boeken en platen kunnen hier voor een zacht
prijsje gekocht worden. De opbrengst gaat helemaal naar een goed
doel.

De boekenmarkt is opgezet door Martin
de Bruijne. “Mijn bedrijf bestaat in april
vijf jaar. In plaats van cadeautjes of een
receptie heb ik besloten een jaar lang
actie te voeren voor een goed doel.”
Dat goede doel is een weeshuis in Haïti,
één van de armste landen ter wereld.
“Wij hebben hier alles, zij hebben tekort
aan alles. Daar komt het simpel gezegd
op neer. De kinderen in Haïti kunnen
dus best wat extra’s gebruiken”, aldus
Martin. De afgelopen maanden is er
druk gewerkt aan het inzamelen van
boeken, platen, tijdschriften, cd’s en

videobanden. Het resultaat is gigan-
tisch. Er zijn vele duizenden boeken bin-
nengekomen. En stapels tijdschriften,
platen en cd’s. Antieke boeken, boeken
die nog nooit gelezen zijn, singletjes,
elpees en cd’s, complete jaargangen
van tijdschriften en nog veel meer. “Het
aanbod is echt enorm, er zit voor ieder-
een wel iets bij”, laat Martin weten.
De grote boeken- en platenmarkt in De
Dreef wordt gehouden op tweede paas-
dag van 10.00 tot 16.00 uur. Iedereen is
van harte welkom, de toegang is gratis.
■
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Ingezonden

BELOFTE MAAKT SCHULD !!
Op de onlangs gehouden nieuwjaarsre-
ceptie van de gemeente Geldrop maak-
te ik kennis met Rob Biesters. Ik compli-
menteerde hem met de uitgave van het
Wijkblad Coevering. Natuurlijk kwam al
snel ter sprake, dat hij (afgezien van een
paar trouwe medewerkers) de meeste
redactionele stukken zelf schrijft.
Nu is een wijkbladredacteur zonder
kopij, net zo erg als een bakker zonder
brood! Al gauw kwam dan ook de vraag
of ik mogelijk ook eens een bijdrage zou
kunnen leveren. Schoorvoetend heb ik
dat daar toegezegd, maar met een
Harry Lefferts in de buurt is dat niet
tegen dovemansoren gezegd. Vandaar
dat ik onlangs een belletje van Harry
kreeg met het verzoek om toch maar
eens in de pen te klimmen! Na wat over-
leg met Rob heb ik hem beloofd wat
voor het Wijkblad te gaan schrijven.
Niet als vast redactielid of correspon-
dent, maar freelance op momenten dat
het mij het beste uitkomt.
Ik zit ruim dertien jaar in het hoofdbe-
stuur van de voetbalvereniging Geldrop/
AEK. Na een lange periode de functie
van seniorenvoorzitter te hebben be-
kleed, heb ik sinds kort de functie van
hoofdbestuurslid Materialen en Accom-
modatie. Hieronder vallen onder meer
inkoop van alle materialen, toezicht en
onderhoud van gebouwen, contactper-

soon van de materiaalbeheerders, con-
tacten met de afdeling Sport van de
Gemeente Geldrop, een goed sleutelbe-
heer, voorzieningen bij thuiswedstrijden
van het eerste elftal en leiding geven
aan de Klusclub.
Dit laatste is het leukst van alles.
Ongeveer twee jaar geleden zijn we
gestart met een groepje van een man of
acht. Allemaal zeer gemotiveerde Vut-
ters, welke iedere dinsdagmorgen
op het sportpark bij elkaar komen om
onder het genot van een paar koppen
koffie, behalve de laatste voetbalnieuw-
tjes en specifieke Geldropse actualitei-
ten, het programma van werkzaamhe-
den te bespreken. Dat kan zijn het plaat-
sen of vervangen van reclameborden,
opruimen van zwerfvuil, schoonmaken,
allerlei voorzieningen of hulpmiddelen
voor de voetballers. Uiteraard het repa-
reren van kapotte of beschadigde spul-
len, straatwerk, schilderwerk etc.
Dit gaat gepaard met veel enthousias-
me, zodanig dat (weer of geen weer)
niets dit groepje vrijwilligers tegen kan
houden om, voor alle geledingen van
de vereniging welke daar om vragen,
hun verzoekjes in te willigen. 
Op deze manier snijdt het mes niet aan
twee, maar aan drie kanten! We bespa-
ren de club veel geld door de zelfwerk-
zaamheid, we voldoen aan heel veel

Vanaf het
discussieforum
Startpagina www.coevering.info kent
een discussieforum. Over verschillende
onderwerpen kan on-line worden gedis-
cussieerd. Intussen wordt daar al flink
gebruik van gemaakt. Een van de dis-
cussie willen we even onder de aan-
dacht brengen. Het gaat over het artikel
uit het vorige wijkblad “wijkbewoners
tevreden met groenvisie van de
gemeente”. Het lijkt erop dat er toch
een aantal bewoners is die niet tevre-
den zijn en een derde variant willen
bespreken met de gemeente. Helaas is
niet bekend wie “Groentje” is en kunnen
we zijn/haar inbreng over de derde
variant hier niet plaatsen. Wel kunt u
zelf een kijkje nemen op het discussief
orum, meedoen mag ook. ■

verzoekjes en we zijn zelf lekker actief
bezig en hebben veel voldoening van
allerlei zaken die we voor onze vereni-
ging kunnen realiseren.

Hier wil ik het voorlopig even bij laten.
Mogelijk dat andere lezers hierdoor ook
worden geïnspireerd om een bijdrage te
leveren. Gegarandeerd dat de redactie
van uw Wijkkrant
uw bijdrage met open armen zal ont-
vangen!  ■

Gerrit de Bruijn

Jeugd IVN snoeit
Strabrechtse Heide 
De Strabrechtse heide, of beter gezegd
de Braakhuizense heide, heeft onder-
houd nodig om te kunnen blijven
bestaan. Daarom trekt elke jaar een
groep Zwarte Panters er op uit om hun
stuk geadopteerde hei te onderhouden.
Al een aantal jaren op rij worden de ber-
ken tussen twee vennen gerooid.
Hierdoor komt het oude doorzicht weer
terug en wordt voorkomen dat alles
dichtgroeit. Volgens Jan en Jo, die deze
groep begeleiden, wordt deze groep
jongeren van 10 tot 12 jaar op deze
manier bij de natuur betrokken. De ger-
ooide bomen worden het liefst in de
sloot gelegd zodat de afwatering min-
der wordt en daarmee de hei natter.
Heerlijk werk op een mooie dag. ■
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Gebied oostelijk van Dommel
bij het participatieproject 
Wijkoverleg Coevering 2000 heeft enige tijd geleden de gemeente ge-
vraagd om het gebied oostelijk van de Dommel wat tegen de terrasflat
aanligt mee te nemen in het participatieproject Dommeldal. Hiervoor
werden een tiental argumenten opgegeven.

1 De meest logische opvatting is
dat het oostelijke gebied niet te
scheiden is van het westelijk deel.
Het gaat hier om een integrale
situatie tussen A67 en de Laan
der Vier Heemskinderen.

2 Het gaat om een stukje grond
niet groter 1.5 tot 2 ha. op een
gebied van 11 ha.

3 De grond is eigendom van de
gemeente Geldrop en hoeft daar-
om niet gekocht of onteigend te
worden.

4 De Milieudienst S.R.E. laat duide-
lijk merken dat wat haar betreft
het oostelijke gebied erbij hoort.

5 Bezoekers en voorbijgangers heb-
ben bij hun wandeling door het
gebied vooral met het oostelijke
deel te maken. Het westelijk deel
is slechts voor een deel door een
fiets- / wandelpad toegankelijk.

6 De inventarisatie laat wel degelijk
zien dat de grootste vogelpopula-
tie zich juist in het oostelijk deel
bevindt.

7 Bij de participatiecommissie zijn
onze leden steeds aanwezig
geweest, hebben zich ingezet en
blijken nu alleen voor het weste-
lijk deel gewerkt te hebben.

8 Een latere bijvoeging van het
gebied zal nooit meer op de inzet
van de bewoners kunnen reke-
nen nu de voor de hand liggen-
de samenvoeging niet zou door-
gaan.

9 De aandacht en medewerking
voor de enquête vanuit de
Waleweinlaan en Adelaartlaan zal
minder zijn, omdat hun deel niet
bij het project betrokken is.

10Vooral de bewoners van de ter-
rasflats aan Adelaartlaan en
Waleweinlaan zijn zeer betrokken
bij het project Dommeldal.
Daarbij zien zij het gebied dat
aan hun woningen grenst als een
onlosmakelijk geheel van het
Dommeldal. En dat is het oostelij-
ke deel dat tot nu toe niet bij het
project hoort. ■

De gemeente heeft nu in overleg met
Staatsbosbeheer besloten om het ge-

noemde gebied inderdaad op te nemen
in het participatieproject.

ROB GELSING
W.C. Coevering 25
5665 GA Geldrop
Tel.: 040 - 285 74 88

Coevering
ontmoet B&W
Op woensdag 24 juni kunnen de bewo-
ners van de Coevering in discussie met
B&W. De avond is georganiseerd door
Wijkoverleg Coevering 2000 en wordt
gehouden in De Dreef. 
U bent vanaf 20.00 uur welkom. ■



jeugd rubriek

Carnavalsvakantie
Ik vind vakantie echt superleuk. Maar
carnaval vind ik wat minder. Het is leuk
dat iedereen in in een gezellige sfeer is.
Soms vind ik het wat te druk Ik ben dus
ook wel een beetje blij dat de vakantie
is afgelopen en ik weer op school ben.
Een beetje wennen is het wel weer aan
het huiswerk en het vroeg opstaan. ■

Merijn van Wanroij,
12 jaar, geeft iedere
maand zijn mening
over een (actueel)
onderwerp.
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Een aankomend Ankie van Grunsven? 
Ruim vier jaar geleden begon Farischa Megens (12 jaar) met paardrij-
den. Niet omdat ze dat zo leuk vond maar omdat de GGD haar een sport
aanraadde waarbij ze beide rugspieren tegelijk zou moeten aanspan-
nen. Het werd paardrijden. Ze begon met één dag in de week en inmid-
dels traind ze elke dag. 

Ze begon met rijden op een pony die
versleten benen bleek te hebben, daar-
na bereed ze een zwarte pony "Black
Beauty". Black Beauty was een erg actie-
ve pony en gooide Farischa minimaal
een keer per dag uit het zadel. "Een
keer ging ik een half uur route rijden op
de Strabrechtse Heide en mama zei bel
maar als je terug bent dan ga ik even
een boodschap doen,"verteld Farischa.
"Na tien minuten belde ze al," vervolgd

haar moeder, "het paard was geschrok-
ken en had als een gek de route gere-
den zodat Farisha al binnen tien minu-
ten weer bij de manege was!" Ook werd
Farischa een keer van Black Beauty
afgeworpen en schoot de beugel waar-
in haar voet zat los van het zadel tegen
haar mond. Ze kwam ook nog met haar
hoofd tegen de rand van de binnenbak
(een grote zandbak in de manege waar-
in gereden wordt) maar ze wilde niet
naar de E.H.B.O. en stapte fier haar
pony weer op. Het erg onstuimige
paard ruilde ze in voor een roodschim-
mel en nu rijd ze op haar eigen gekoch-
te paard Krishna. Het is een D-pony, dat
is een bepaalde grootte pony waarvoor
je kiest afhankelijk van je eigen lengte.

Hierop kan ze nog ongeveer twee jaar
rijden dan is ze toe aan een E-pony of
een paard. Ze spaarde zelf voor de tien
jaar oude Krishna samen met haar
zusje, die overigens helemaal niet van
paarden houd. Nu gaat ze samen met
haar moeder en zusje iedere dag zo’n
twee uur naar de manege om ruim een
uur te rijden en daarna het paard te ver-
zorgen. 

De intensieve training is ook nodig
want Farisha is deze winter begonnen
met wedstrijdrijden. Inmiddels heeft ze
een kast vol bekers, medailles en strik-
ken. De wedstrijden rijden houden in
dat ze diverse figuren moet rijden. Dat
dressuurrijden en heet een kuhr. Ze
krijgt dan een proefje dat voorgelezen
wordt door een coach (in dit geval haar
moeder). De figuren die ze moet rijden
zijn letters uit het alfabet. Springen met
Kriskna doet ze alleen voor de lol. Op dit
moment doet ze overal aan mee wat
voor hen goed bereikbaar is in Eindho-
ven en omgeving omdat ze nog geen
eigen trailer hebben om Krishna te ver-
voeren. 

Afgelopen winter reed ze vijf wedstrij-
den en werd eerste bij de kringkam-
pioenschappen. Daardoor mocht ze
meedoen aan de Brabantse Indoor-
kampioenschappen in St. Oederode.
Helaas door een communicatiestoring
kon ze toen op het laatste moment niet
meedoen omdat ze te laat kwam. En
dat terwijl ze een hele goede kans had
om te winnen. De dag daarvoor had ze
nog priveles gehad en haar pony was in
perfecte staat (want daar wordt ook op
gelet bij een wedstrijd). Die ochtend
stonden ze extra vroeg op om de laatste
puntjes op de i te zetten. De manen en
staart werden ingevlochten, de hoeven
werden netjes schoon gemaakt evenals
het gebit. Toen haar moeder op internet
had gekeken wat haar startnummer
was bleek dat de starttijd de tijd was die
vermeld stond. Normaal gesproken bij
kringwedstrijden moet jevanaf de aan-
gegeven tijd zelf uitrekenen wanneer je

Daverend carnaval
in De Dreef
Het was een fantastisch carnavalsfeest
in De Dreef. Vier dagen gezelligheid en
plezier, voor de bar, erachter en aan de
bar én in de zaal. Met zeer geslaagde
kindermiddagen en gezellige avonden.
De mensen die de optredens van onder
meer Rep Party show niet hebben
gezien hebben zeker iets gemist. Maar
voor iedereen komt er volgend jaar een
nieuwe kans! Bezoekers en vrijwilligers
allemaal hartstikke bedankt! ■

Bestuur De Dreef
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Toezeggingen:
• De brieven die niet of niet-volledig

zijn beantwoord (resp. de brief aan
de raad en het college) worden
beantwoord.

• Er wordt gestreefd naar een duidelij-
kere en openlijkere communicatie
naar bewoners om deze beter te
informeren

• Er wordt een financieel overzicht
gegeven van de kosten en opbreng-
sten, zoals begroot en de financiële
consequenties (kosten/baten analyse
nu en in de toekomst).

• De wethouder staat open voor bruik-
bare alternatieven.

Uit het gesprek met de wethouder is
ook gebleken dat woningbouwvereni-
gingen, afgedwongen door de ge-
meente, een financiële bijdrage hebben
geleverd voor het niet meer hoeven uit
te voeren onderhoud met betrekking tot

stortkokers en containerruimtes, maar
tegen inlevering van verworven woon-
genot van de bewoners.
Terzijde is ter sprake gekomen, dat de
brief door het actiecomité, gericht aan
de fractieleiders, slechts is beantwoord
door de landelijke partijen. 
Tot slot: het actiecomité moest opmer-
ken dat ook nu weer volledig voorbij
gegaan werd aan de emotionele- en
financiële weerstand tegen het systeem.
Dit wordt nog steeds vertaald in burger-
lijke ongehoorzaamheid.
Hierna volgt de lijst met eisen, zoals we
die hebben ingediend bij de wethou-
der. Dit om de grote verschillen (waar-
onder de financiële) tussen de laag-
bouw en de hoogbouw op te heffen.
Namens het actie comité flatbewoners, 
Ton van Riet, Fr. van Mierlo, E. Vogelzang
en M. Schoemans.

Het grote Diftar vervolg 
Diftar is nog steeds een belangrijke zaak voor het actiecomité flatbe-
woners. In december werd al een petitie, door achthonderd mensen
ondertekend, overhandigd aan burgemeester Leijten en wethouder Van
Leijsen. In het Eindhovens Dagblad van 18 februari was te lezen dat
wethouder Van Leijsen verkondigde dat alle problemen rond de contai-
ners opgelost waren. Volgens het actiecomité is dit nog lang niet het
geval. Naast de regelmatige klachten had de wethouder nog steeds
geen antwoord gegeven op een brief van het actiecomité van 8 oktober
2002. Op 7 maart j.l is er een gesprek geweest tussen het actiecomité
en wethouder Van Leijsen. Daarin zijn de volgende toezeggingen
gedaan. Hieronder vindt u een kort verslag van het actiecomité.

De bedoeling van de ambtenaren was
om daar de voorrang van het fietspad te
ontnemen ter bescherming van de
‘zwakke’ fietser. Een zeer lovenswaardig
idee. Echter werd dit plan door het col-
lege van Burgemeester en Wethouders
terug gefloten. De Goorstraat werd aan-
gepast, althans de ventweg, deze werd
30 km zone die echter ophoud 30
meter voor het begin van het fietspad.
Hierdoor werd het fietspad een 50 km

zone en hebben de fietsers dus voor-
rang. Ik heb nog geen fietser gezien die
50 km snel kan fietsen, ik bijvoorbeeld
haal met moeite 32 km als ik naar mijn
werk fiets. Het gevolg is nu dat dit fiets-
pad tot een van de (misschien wel de)
gevaarlijkste behoort in de gemeente.
Zelf heb ik het punt eens goed bekeken
en heb daar zelfs twee uren geteld en
gekeken wie het fietspad heeft gezien.
Tot mijn schrik kwam ik op zeggen en

schrijven één hele auto die inderdaad
afremde voor het fietspad. Zelfs een uit
Geldrop komende lesauto reed met
volle vaart door voordat de auto afrem-
de voor de autoweg Goorstraat. In
totaal telde ik in die twee uren 123
auto’s (spitstijd) waarvan zoals ik al zei
één het fietspad bemerkte. Gezien de
sowieso al onduidelijke voorrang rege-
ling Witte de Withstraat/Willem Barentz-
weg niet vreemd. 
Gemeente Geldrop kom eindelijk tot
inzicht, ontneem daar de fietsers hun
voorrang voor hun eigen bescherming
en luister eens naar uw ambtenaren die
hele goede ideeën hebben. Of moeten
er nu echt eerst doden vallen voordat u
allen tot inzicht komt bij de gemeente.
■

P. Smit

Het college van Geldrop heeft in hun ongekende wijsheid besloten het
fietspad Goorstraat Witte de Withstraat onveilig te maken. Wat is er
gebeurd? De wetgeving van 1 mei 2002 die alle weggebruikers, behalve
voetgangers, voorrang van rechts geeft heeft voor veel werk in verschil-
lende gemeentes gezorgd. De totale wegcategorisatie dient daardoor aan-
gepast te worden. Een aantal ambtenaren werd hiermee belast, zo was het
idee om het fietspad Goorstraat/Witte de Withstraat als een van de eerste
aan te pakken. Dit fietspad is vanwege zijn ligging levensgevaarlijk, daar
het totaal niet gezien wordt omdat het achter een hoekwoning ligt.
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aan de beurt bent. Dat was niet verteld
en aangezien het de eerste keer was dat
Farisha meereed aan de Indoorkam-
pioenschappen liep ze zo haar deelna-
me mis. Jammer, want ze had er al die
tijd naar toe getraind. Ze hoopt dat ze
volgend jaar weer mee mag doen. 

Zoals vele paardeliefhebsters is ook
Farisha fan van Ankie van Grunsven.
Haar grote voorbeeld. De videoband
van Ankie is grijs gekeken en natuurlijk
is ze lid van de fanclub. Later wil ze
graag iets met dieren gaan doen. Of dat
ook paarden worden weet ze nog niet.
Nu is ze in ieder geval helemaal gek met
haar eigen Krishna. En dat is wederzijds
want Krishna volgt haar overal en pakt
zelfs heel voorzichtig met haar grote lip-
pen een snoepje uit Farisha’s mond. Als
dat geen echte paardeliefde is... ■

Linda Spanjers

Kunst uit Geldrop 
Van 12 januari tot en met 9 februari was
u welkom in Galerie “La Place” te Aarle-
Rixtel. Daar heeft u kunnen genieten
van Kunst uit Geldrop. Zeven Geldropse
kunstenaars toonden aquarellen, olie-
verf, gemengde technieken en kera-
miek. De tentoonstelling was een groot
succes. Vanwege dit succes wordt in
november van dit jaar nogmaals een
tentoonstelling gehouden. ■



Hangauto’s
gesignaleerd
De laatste tijd worden we regelmatig
verblijd met hangauto’s. Zo’n auto vol
met gasten die zonder goede reden aan
de overkant van de A67 tegen het bos
staat geparkeerd. Na afloop licht de
weg of het bos bezaaid met afval.
Ondanks dat de gemeente zeer regel-
matig de zaak opruimt is het meestal
binnen een dag weer prijs. Daarbij komt
ook dat er regelmatig afval gedumpt
wordt op deze plek. Mocht u een ver-
dachte auto zien schrijf dan de num-
merplaat op en geef die door aan de
politie of wijkblad (wijkbladcoeve-
ring@hetnet.nl). Want er moet een
einde komen aan al de vervuiling. ■

Ingezonden

Circuit De Coevering

“Stop!!” riepen ze meteen. In Zuid Afrika
wordt niet gelopen. “Niet gelopen?”
reageerde ik verbaasd. Veel te gevaarlijk
was het antwoord. Het werd me direct
duidelijk toen ik het grote hek om mijn
hotel zag. Nee, hier wordt niet gelopen.
Als je in een auto stapt dan klikken
meteen alle deuren op slot. Bij elke krui-
sing staan tien man van alles en nog
wat te verkopen en op de (grote) par-
keerplaats van mijn hotel hing de hele
dag personeel rond dat moest helpen
bij het in- en uitparkeren. Er was vol-
gens mij wel drie keer teveel personeel.
De apartheid is voorbij, maar je ziet nog
steeds de grote verschillen tussen blank
en zwart. En wat dacht u van een
gewapende bewaker op de parkeer-
plaats. En zelfs dan was je wagen soms
niet veilig.

Dat niet mogen lopen leverde me iede-
re keer een lift op. Nee, ik mocht alleen
onder begeleiding over straat, in een
goed afgesloten auto. En natuurlijk
mocht ik ook een kijkje nemen hoe mijn
collega’s woonden. Gaat u even zitten.
Veel mensen leven in een soort afge-
schermde wijk. Via een poort met
afstandsbediening kun je naar binnen,
rondom de wijk hoge hekken en extra
surveillance. Rond de huizen staan ook
nog eens (iets minder) hoge hekken.
Voor de ramen en deuren zitten extra
tralies met extra sloten en dan is er nog
een alarm. Tja, even ergens gezellig bin-
nenwippen is er niet bij. Het lijkt meer
op een gevangenis. 
We hebben avonden zitten bomen over
de verschillen. En die zijn er een hoop.
Ik heb het aangedurfd om een bezoek

aan Soweto te brengen. Daar zie je nog
de kartonnendozen huisjes en een
geweldige armoede. Wat een verschil
met onze Coevering. Hier durf ik nog in
mijn eentje over straat, in het donker
zelfs. Mijn autodeuren sluiten niet van-
zelf en van enig hekwerk rond mijn huis
is niets te bespeuren. Helaas is ons
mooie kerkje er niet meer, ander zou ik
gaan bidden dat het a.u.b. zo mag blij-
ven. 
Even terug naar Zuid Afrika. Dat taaltje
is heerlijk. Ik heb me staan te vergapen
aan de leuke en boeiende borden die je
onderweg ziet. ■

Flierefluiter

Een stevig hek erom
Zo nu en dan mag ik reizen. Natuurlijk op kosten van mijn baas. Zo vlak
voor mijn pensioen nog even er op uit kunnen trekken is niet onaardig.
Zeker niet als het naar een speciale bestemming gaat. En Zuid Afrika is
nu eenmaal geen normale bestemming. Ik mag u verklappen dat ik zeer
graag rondkijk als het even uitkomt. Zo na werktijd een stukje rond-
kuieren of zo.

Autoraceliefhebbers onder u kennen de
Nürnburgring, de Hockenheimring en
de A1-Ring intussen als bekende racecir-
cuits binnen het Formule 1 spektakel.
Tot nu toe minder bekend is de Coeve-
ring, een schitterend aangelegd straten-
circuit in één van de grootste wijken
binnen de Gemeente Geldrop.
Het 2.072 meter lange circuit wordt ge-
vormd door de Willem Barentszweg, de
Jan Carstenszweg, de Admiraal Byrd-
straat en de Bosrand, of gedeelten daar-
van. De haakse bochten blijken bij uit-
stek geschikt om in een zogenaamde
vierwielslip snel ‘genomen’ te worden.
Dat bij deze manoeuvres de ideale lijn
ook de linker weghelft bestrijkt spreekt
voor zich. Door de Circuitbeheerder
aangelegde chicanes op de Bosrand en
de Jan Carstenszweg zijn makkelijk
langs beide zijden van de vluchtheuvels
te passeren. Daarmee uitermate geschikt
als inhaalpunten.
Parkeerhavens op de Bosrand dienen,
waar mogelijk, als uitwijkstroken om
vooral de snelheid erin te houden.
Veruit favoriet is de Admiraal Byrdstraat,
bij ingewijden ook wel “het lange rech-

te eind” genoemd. Met snelheden ruim
boven de 100 km per uur kan, in de
derde versnelling, de flauwe S-bocht
zonder problemen vol gas genomen
worden.  Er gaan geruchten dat langs
dit spectaculaire deel van het circuit de
hoofdtribune gebouwd zal gaan wor-
den. De Coevering wordt intussen door
een toenemend aantal coureurs met
steeds meer enthousiasme als testcircuit
gebruikt.  Ze kijken reikhalzend uit naar
de, door de Circuitbeheerder toegezeg-
de, opwaardering van het hele circuit
tot voorrangsweg.  Hierdoor zullen de
snelheden nog verder opgevoerd kun-
nen worden, waardoor de rondetijden
nog scherper gesteld kunnen worden.
De klassementstrainingen vinden mo-
menteel nog plaats tijdens nachtelijke
uren, vooral in het weekend. Het is dan
namelijk wat rustiger op een stratencir-
cuit….
Wanneer de eerste officiële races zullen
plaatsvinden is helaas nog niet bekend.
Maar we houden u zeker op de hoogte.
■

IJmert Rovers.
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Jaarvergadering
Coevering 50
Op donderdag 12 mei wordt in de Fun-
zaal van De Dreef de jaarvergadering
gehouden. Belangrijk agendapunt is
het aftreden van voorzitter Harry
Lefferts. De leden van Coevering 50 zul-
len per nieuwsbrief nader geïnformeerd
worden. ■



Dat de paddentrek weer begonnen is
zal u misschien niet ontgaan zijn. Een
groep vrijwilligers haalt twee keer per
dag de emmers leeg en zorgt er zo voor
dat er ongeveer drieduizend padden en
kikkers elk jaar veilig worden overgezet.
Geen overbodige luxe op de drukke rou-
te naar Manege Meulendijks. Meer dan
driehonderd padden en kikkers redden
het helaas niet en worden doodgereden.
Niet alleen richting de manege worden

padden overgezet. Dit gebeurt ook bij
de Rederijklaan. Daar wordt elk jaar een
scherm van doek geplaatst. Dit jaar
gebeurde dat door een nieuw team, dat
toevallig helemaal uit vrijwilligers van
de Coevering bestond. De onervaren-
heid zorgde er voor dat er eerst druk
overlegd moest worden waar het
scherm precies geplaatst moest worden.
Maar daarna ging het toch snel. Een
leuke bezigheid op een vroege ochtend

in februari. Wel valt dan op hoeveel ver-
keer er langs raast. We kunnen niet zon-
der dat blik en we hebben altijd haast.
■
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Paddentrek weer begonnen 

Samen Verder 
Samen Verder biedt hulp aan kleinscha-
lige projecten in ontwikkelingslanden
op het gebied van land en tuinbouw,
visserij, huishouding, onderwijs en
gezondheidszorg. Het is een stichting
voor alle gezindten. Al meer dan 35 jaar
wordt er op de maandag voor Pasen
huis aan huis geld ingezameld. Er gaat
geen geld naar regeringen of ministe-
ries, iedere euro wordt goed besteed.
Het gaat naar projecten waarop een
goede controle is door contactpersonen
van hier. Dit jaar willen ze in Geldrop
geld ophalen voor een ziekenhuis op de
Molukken. In dat gebied heerst vrede,
Christenen en Moslims gaan goed met
elkaar om. In dat ziekenhuis wil men
graag een warm water- en drinkwater-
voorziening aanleggen. Nu worden
patiënten, beddengoed, en servies vaak
met koud water gewassen, een onhy-
giënische situatie. Maandag 14 april is
de collecte. Namens de werkgroep
Samen Verder Geldrop, Leen Poot
Vespuccistraat 21, tel.2856514. ■



Ontheemd
Aan een vijftiental voorheen (zeer) actie-
ve vrijwilligers in de Coeveringparochie
werden twee vragen voorgelegd: 
1. Wat heeft de sluiting van de Coeve-
ringkerk voor jullie persoonlijk bete-
kend? En 2: Wat zijn volgens jullie de
gevolgen voor de sociale samenhang in
de wijk?
Het beeld dat uit de antwoorden op de
eerste vraag oprijst stemt niet vrolijk:
verreweg de meeste voelen zich ont-
heemd, van hun kerkelijk ‘thuis’ be-
roofd.  Enkele citaten:

• ‘Wij zijn zwervend geworden, voelen
ons nergens meer echt thuis.
Voordat de Coeveringkerk kwam
hadden wij nog wel ‘goeden aard’ in
de Sint Jozefkerk; maar nu niet meer,
al komen wij er nog wel. Maar wij
blijven wel gemakkelijker thuis.’

• ‘‘Ik voel me in de centrumkerk ont-
heemd, verloren. Je ziet er slechts
een enkele bekende, het is geen
thuis.

• ‘‘We zijn allemaal dwalende. Iedereen
heeft wel een plekje waar hij/zij
kerkt, Maar het gevoel ‘dit is mijn
kerk waar ik me qua liturgie en socia-
le contacten thuis voel’ is weg.’

• ‘‘Wij kerken in de centrumkerk maar
niet van harte.’

• ‘“Misschien was de sluiting van de
Coeveringkerk nog wel te verdragen
geweest. Maar als je dan elders in
Geldrop niet vindt wat je gewend
was – een kerk voor maar ook dóór
betrokken lekengelovigen – dan heb
je er geen zin meer in.’

• ‘‘Ik zou niet graag vanuit de koepel-
kerk begraven willen worden.’

• ‘‘In de Coeveringparochie had je
meerdere voorgangers en dus ook
verschillende benaderingen. Dat
werkte verhelderend en inspirerend.
En de pastores vulden elkaar voor-
beeldig aan.’

• ‘‘In Geldrop is de restauratie van de
priesterkerk in volle gang . Met
respect voor de geweldige inzet en
de vele capaciteiten van met name
pastoor Feli Spooren, het is mijns
inziens niet de manier waarop je een
levende kerk met actieve gelovigen
krijgt.’

Veel locaties
En zo zwermen veel ex-Coevering-
parochianen uit over kerken en kapellen
in Geldrop zelf en de wijde omgeving.
Kerkt men in Helvoirt, Aarle-Rixtel,
Bergeijk, Mierlo, Deurne, Eindhoven,
Den Bosch en Heeswijk. In het ver-
pleeghuis Berkenheuvel, in de kapel van
het Sint Annaziekenhuis en  ’t Witven in
Heeze. Sommigen ervaren daar ook iets
van gemeenschap, zijn er zelfs actief.
Maar – gelukkig! – kerken weer anderen
ook in Geldrop ,in Brigida-Zesgehuch-
ten, Sint Jozefkerk en Brigida-centrum.
Sommigen, waaronder oud-koorleden,
vinden daar een nieuw thuis en inspira-
tie voor de week na de zondag. ‘Een
volle kerk motiveert.’ Maar bij bijna allen
is er heimwee naar de ‘eigen’ Coeve-
ringparochie die onder de pastores
Harrie Hamers, Jacques Sanders, Louis
Geraedts, Truus Sonder en Jacques
Janssen tientallen jaren lang zo inspire-
rend gestalte kreeg.

Murw
Het bovenstaande is niet exclusief
Geldrops. Al jaren waait de wind in de
Nederlandse kerkprovincie uit een hoek
waarbij lekengelovigen en ook pasto-
raal werkers naar de zijlijn worden
gedrongen. Een andere kerkvisie dan
die welke na het Tweede Vaticaans
Concilie in de jaren zestig ingang vond,
overheerst momenteel. De Coevering-
parochie had daarbij de pech dat met
de komst van de inmiddels overge-
plaatste pastor Hermans de parochie in
no time van haar eigenheid werd

‘beroofd’. Vrijwilligers werden ‘bedankt’,
de meeste werkgroepen opgedoekt c.q
grondig ontmoedigd, liturgievieringen
van stijl en inspiratie ontdaan. Toen slui-
ting van twee Geldropse kerken aan de
orde kwam en de Coeveringkerk daarbij
kandidaat werd, was de parochie inmid-
dels zo leeggelopen en murw gebeukt
dat van verzet tegen de sluiting geen
sprake was. 

Contacten weg
Nu, ruim een jaar na het dicht gaan van
de Coeveringkerk, beseft men echter
ten volle wat er allemaal verloren is
gegaan. Een ‘Hart van de Coevering’
waar niet alleen het geloof op een aan-
sprekende wijze beleefd en gevierd
werd maar dat ook sociaal ontmoetings-
punt was. Begrijpelijk, want in de wijk-
in-opbouw was vanaf eind jaren zestig
de Coeveringparochie samen met de
wijkvereniging een belangrijke samen-
bindende factor. Een paar citaten:

• ‘‘Ik mis het wekelijkse contact met
medewijkbewoners. Je ziet ze nu
hooguit in het winkelcentrum.’ 

• ‘‘Vroeger werd je gekend in de kerk.
Mensen vroegen: Hoe gaat het met
je? Dat netwerk is weg en dan ver-
dwijnt, bij gebrek aan informatie,
ook een stuk zorg voor elkaar. En dat
is toch de kern van een parochie:
vanuit je geloof zorg voor elkaar heb-
ben?.’

• ‘‘Je mist een veilig kader waarbinnen
je vrijuit met elkaar kunt praten.’

• ‘‘Wij hadden een heel hechte groep.
Maar dat valt grotendeels weg als je
niet meer regelmatig met elkaar
werkt. En daardoor valt ook een stuk
menselijke nabijheid in de wijk weg.’

• ‘‘Ernstige armoede is het wegvallen
van een sociaal contactpunt in een
wijk die zich verjongt en waar veel
allochtonen en ‘duiventillers’(flats)
wonen.’

• ‘‘De Coevering is weer wat meer een
slaapwijk geworden, Het bruist er
niet van activiteiten.’

Verkeerde keuze
Verwatering van sociale contacten als
pijnpunt. Maar er is meer dat schrijnt.
Enkele geïnterviewden hebben de stelli-
ge overtuiging dat het parochiebestuur
van de Pastorale Eenheid Geldrop en
het bisdom een verkeerde keuze heb-
ben gemaakt. ‘Bij de inwijding van de
Coeveringkerk in 1988 zei de toenmali-
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Ex-vrijwilligers over één jaar sluiting Coeveringkerk

Is God dood in de Coevering?
Op 1 januari j.l. was het een jaar geleden dat de Coeveringkerk H.H.
Petrus en Paulus werd gesloten.  ‘Aan de eredienst ontrokken’, zoals het
officieel heet. Vlak voor Kerstmis 2002 viel daarnaast een enquête
van de gemeente over ‘Toekomstvisie Geldrop 2015’op de deurmat.
Geldroppenaren  worden daarin over van alles en nog wat bevraagd.
Echter geen wóórd over religie of levensbeschouwing als element van
gemeenschapsvorming en zorg van mensen voor elkaar. En in januari
van dit jaar stond in het Eindhovens Dagblad een interview met o.a.
oer-Coeveringkerkvrijwilliger Nol Ruis onder de titel ’Geloven in andere
kerk valt niet altijd mee.’ De redactie van het Wijkblad verzocht mij om
een portret van ‘vrijwilligers- zonder –kerk’: wat missen zij, waar kerken
zij nu, waar zitten pijnpunten? Verslag van een rondgang.



Zoals iedere middag ging ik ook woens-
dag middag 5 februari mijn honden uit-
laten. Nietsvermoedend liep ik in de
buurt van de Rederijklaan in de bossen
tussen Geldrop en Mierlo als een oor-
verdovend lawaai steeds dichter en
dichterbij komt. Binnen enkele minuten
sta ik ook in oog met een grote troep
ruiters te paard en hun roedel jachthon-
den. De paniek slaat toe als deze groep
van ongeveer twintig honden zich zon-
der enige aanleiding op een van mijn
honden stort. Ze beginnen hem te bij-
ten en hun tanden zetten zich in hem
vast. De ruiters, bovenop hun paarden,
slaan met zwepen op de roedel honden
in, maar dat help niet. Als aan de grond
genageld onderga ik deze tragedie. Een
ruiter blijft bij haar positieven, springt
van haar paard en legt zicht over mijn
hond heen. Uiteindelijk laten de hon-
den los en ligt mijn hond meer dood
dan leven op de grond, besmeurd met
bloed, kwijl en aarde. Deze ruiters te

paard dragen twee centimeter dikke vei-
ligheidsjassen zodat de honden hen
niet kunnen bijten. Indien ik dezelfde
reactie had gehad, als de vrouwelijke
ruiter welke van haar paard sprong, had
ik dit verhaal waarschijnlijk niet meer
kunnen navertellen, en mijn hond ook
niet.

De ruiters met hun monsters vertrekken
en in shocktoestand blijf ik alleen achter
met mijn twee honden. Trillend op mijn
benen heb ik hem in mijn auto gelegd
en zijn we naar de dierenarts gereden.

Wat een fijn halfuurtje wandelen met
mijn trouwe viervoeters had moeten
worden, eindigt in een drama. Mijn
hond is bezaaid met hondenbeten, zelfs
zijn geslachtsdeel is geraakt. Hij eet al
dagen niet meer en kan zich nog amper
bewegen. Getraumatiseerd ligt hij nu in
zijn mand. Of hij dit  ooit nog te boven
komt??

Ik heb navraag gedaan bij de Politie
Geldrop, maar het komt erop neer dat
de Politie niets kan doen. Voor deze slip-
jacht is vergunning aangevraagd.
Getuigen hebben bevestigd dat deze
slipjacht hier vaker plaatsvinden. Met
andere woorden, een losgelaten groep
moordlustige honden kunnen ook uw
pad kruisen. Hun bazen te paard heb-
ben ze niet onder controle.

Beste wandelaars met of zonder hond,
fietsers, mensen met kinderen past u als-
tublieft goed op, want hoort u in de
bossen tussen Geldrop en Mierlo hoorn-
geschal, maak u dan snel uit de voeten,
want deze tragedie kan ook u overko-
men. Kom tot rust in de vrije natuur!!!
Voor mij niet meer. ■

Naam bij redactie bekend.
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Wandelen in de vrije natuur eindigt in groot drama 

ge bisschop mgr. Ter Schure dat het bis-
dom geen behoefte meer had aan
(nieuwe) grote kerken. En dan sluit men
toch zo’n prachtig intiem kerkje dat
bovendien zeer onderhoudsvriendelijk
is.’ Een tweede vult aan: ‘Allerlei krach-
ten hebben de (dure) Sint Jozefkerk
overeind gehouden. Het is nooit duide-
lijk geworden hoe die kerk op de
Nationale Monumentenlijst terecht is
gekomen. En je kunt je afvragen of er
voldoende gekeken is naar de wense-
lijkheid van een kerkgebouw in de ver-
jongende wijk Coevering. Een en ander
is overigens niet los te zien van het
komen, disfunctioneren en weggaan
van pastor Hermans. De Coeveringkerk
heeft mede daardoor geen eerlijke kans
gekregen.’
Twee anderen zijn nog uitgesprokener:
‘Het huidige parochiebestuur heeft
totaal geen visie gehad om de Coeve-
ringkerk te behouden voor andersoorti-
ge vieringen en zaken als bijvoorbeeld
‘passende’ concerten. Vieringen waar-
van vicaris Van Meijgaarden ooit in de
Coevering zei dat daar ruimte voor
moet zijn. De moderne mens is echt
nog wel religieus maar zoekt bij ‘schar-
nierpunten’ als trouwen en dood
soms/vaak naar een eigen, niet klassieke
invulling van de viering. Nu krijg je de
idiote situatie dat mensen voor een
‘eigen’ dienst naar het crematorium in
Heeze moeten gaan om daarna de
dode in Geldrop te begraven. En op

Berkenheuvel was voor de Allerzielen-
viering de kapel te klein en moest men
uitwijken naar
Het Kruispunt. Op verscheidene plaat-
sen in Brabant, onder meer in Tilburg en
Reusel, zijn commerciële instellingen,
soms geleid door ex-pastorale werkers,
al op die behoefte ingesprongen.
Verzorgen zij in een passende omge-
ving rouwdiensten en huwelijksvierin-
gen. En wat is een ‘passender omge-
ving’ dan de Coeveringkerk? De kerkka-
pel had zichzelf kunnen terugverdie-
nen.’
Die kansen lijken verkeken, alhoewel de
kerk nog steeds geen nieuwe definitieve
bestemming heeft. Ook de idee van een
‘Open Kerk’ wordt niet meer haalbaar
geacht: ‘De mensen zijn weg, je hebt
een sterke liturgische leider nodig en
bovendien de harde kern van een koor.’

Geweldig koor
Bij het woord ‘koor’ doemen dierbare
herinneringen op. Het Coeveringkerk-
koor dat onder leiding van Rob van den
Heuvel, Laurens Bogaars en Mary
Bremer vaak de sterren van de hemel
zong. Concerten gaf met het Kempisch
Orkest maar bovenal voor liturgische
warmte zorgde. Een vriendenclub met
op zijn hoogtepunt zo’n zestig mannen
en vrouwen. Maar ook een kern die
model staat voor de slijtage van de
parochie van reeds vóór de kerksluiting.
Na een conflict met het parochiebestuur

viel het koor in 1998 uiteen. Sommigen
stopten, anderen (vooral vrouwen) ble-
ven nog even actief in het rouw –en
trouwkoor: ’Mensen moeten toch waar-
dig begraven worden.’ Uiteindelijk vond
een flink aantal , zo’n twintig man/
vrouw, onderdak in het koor van de
Brigida centrumkerk en het rouw- en
trouwkoor van de koepelkerk.  Zij zijn
zich daar thuis gaan voelen, al was het
muziektechnisch wel wennen. Genieten
van de ‘Dankavond voor vrijwilligers’ en
de bijdrage die ze daar wél voor hun
Ceciliafeest  krijgen. En zijn dankbaar
voor de attentie van collega’s en pastoor
bij koorjubilea. Een van de geïnterview-
den – géén korist – onderkent dat:
‘Vanuit de ‘Van Harte-cultuur’ in de
Coeveringparochie werden zaken soms
wel eens wat té vanzelfsprekend gevon-
den.’

Vormselgroep
Er is nog meer dat nuancering behoeft.
Niet alle werkgroepen zijn ter ziele. De
Vormselgroep en de Avondwakegroep
bijvoorbeeld functioneren nog, mede
omdat zij vanaf het begin bovenpa-
rochieel zijn opgezet. Iets wat indertijd
bewust door de pastores Hamers en
Sanders werd gedaan: ‘Als wij er niet
meer zijn moet het doorgaan.’ In de per-
soon van diaken Wilchard Cooijmans
heeft de Vormselgroep nu gelukkig nog

Lees verder op pagina 12
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Programma van eisen

Flatbewoners willen:

• Compensatie voor het verlies van
woongerief; het ontnemen van
bestaande containerruimten, stort-
kokers e.d., alsmede voor  het niet
meer kunnen aanleveren van "kleine"
hoeveelheden restafval.

• Een afsluitbare minicontainer om hun
restafval stankvrij en beschermend
voor ongedierte van buitenaf lang-
durig te kunnen bewaren.

• Hulp bij het transport van zware
huisvuilzakken voor ouderen naar de

diftarkolom, middels steekwagentjes,
verbeterde drempels binnen de flat,
elektrische deuropeners e.d.

• Compensatie voor ouderen, die geen
(40 ltr) volledige aanbieding kunnen
verzorgen. "parkeermeterprobleem",
Er zal teveel betaald gaan worden
voor te weinig.

• Compensatie voor gezinnen met klei-
ne kinderen (luiers).

• Alsnog de gelegenheid krijgen tot
verbetering van de hogere stort-
kosten dan de laagbouwbewoners.
Indien dit niet gerealiseerd kan wor-
den moet een compensatie worden
verleend. 

• Een volledige kostenverantwoording
van de gemeente. Prognose en uit-
eindelijke verwachtingen van het
ondergrondse containersysteem.

• Dat de gemeente duidelijk moet aan-
geven hoe de afrekening zal geschie-
den over de jaren 2002/2003, zo-
lang er sprake is van technische
onvolkomenheden en deze niet zijn
opgelost.

• Gemeente moet een 24 uurs gebruik
garanderen. Ook in de weekenden.

• Gemeente moet aansprakelijkheid
aanvaarden voor schade cq gevolg-
schade binnen de omgeving van de
diftarkolom m.b.t. schade aan perso-
nen of in de omgeving staande
materialen.

• Gemeente moet maandelijks een
overzicht van het aantal mutaties per
aangesloten lid verstrekken

• Bewoners willen een schriftelijke
verklaring van de gemeente, waaruit
blijkt hoe de gemeente haar privacy-

regels heeft geregeld m.b.t. diftar.
Controleerbaar door bewoners.

• Alsnog de informatie verstrekken hoe
de raad (en met welke informatie) is
geïnformeerd alvorens zij tot het
besluit is gekomen. En aan welke
criteria er moest worden voldaan
volgens de raad.

• Gemeente moet opnieuw een actie
ontplooien om het milieu positief
onder de aandacht te brengen. Dit is
door onzorgvuldige introductie van
diftar voor bewoners volledig verlo-
ren gegaan.

• Flatbewoners willen alsnog de gele-
genheid krijgen hun restafval te ver-
minderen, bijv door het plaatsen van
retourettes op een voor een ieder
gemakkelijk bereikbare plaats (super-
markt). Indien dit niet gerealiseerd
kan worden moet ook hier een com-
pensatie worden verleend. Bewoners
willen hierover uitgebreid geïnfor-
meerd worden. (het ondergrondse
containersysteem en de daaraan ver-
bonden consequenties vraagt daar-
om) 

• Bewoners willen een onafhankelijk
onderzoek naar "ongelijke behande-
ling" t.o.v. andere thans gebruikte
vuilophaalsystemen in de gemeente
Geldrop. Uw medewerking hieraan
wordt gevraagd. ■
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helemaal te voorkomen. Daarom neemt de
uitgever geen verantwoordelijkheid voor
onvoorziene gevolgen, veroorzaakt door
fouten in de gegevens die door derden zijn
aangeleverd. Ingezonden stukken kunnen
ingekort of geweigerd worden. Plaatsing wil
niet zeggen dat de redactie het eens is met
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steeds een luisterende en inspirerende
coach.
En zo zijn er zeker nog meer Coeve-
ringers die in de nieuwe parochiecon-
stellatie hun weg hebben gevonden.
De overheersende indruk is echter een
gevoel van ontheemding en heimwee
naar wat ooit een hooggewaardeerd
godsdienstig en sociaal ontmoetings-
punt was: de Coeveringparochie.
Modern, eigentijds – maar niet ‘wild’! –
in opzet en  wijze van geloofsverkondi-
ging. Initiatiefrijk ook: de Stichting
Terminale Thuiszorg Geldrop is ondertijd
door pastor Hamers opgezet. Die
parochie en die kerk zijn weg en dat
mag met recht en reden een verarming
voor de wijk worden genoemd.
Natuurlijk, ontkerkelijking en individuali-
sering gingen ook aan de Coevering-
parochie niet voorbij. Maar met name

de ‘ontheemden’ zullen getroffen zijn
door een recent bericht in het dagblad
Trouw over Oosterhout-Noord-Brabant.
Daar moeten drie kerken dicht maar
besloot men ‘het dan ook meteen héél
anders aan te pakken.’ De negen
bestaande parochies fuseren tot drie die
elk een eigen profiel krijgen, afgestemd
op een specifieke doelgroep. Het profiel
‘Hoogmis’ voor de traditionele katholie-
ken. Daarnaast het profiel ‘Pleisterplaats’
voor experimenteel aangelegde katho-
lieken. En als derde het profiel ‘Huis-
kamer’ als moderne, laagdrempelige
volkskerk. Het bisdom Breda is enthou-
siast over het plan. Zoiets lezende denk
je: wat had de intieme Coeveringkerk -
een echt kerkgebouw!- in zo’n opzet
een belangrijke rol kunnen spelen. Zo’n
kans lijkt voorbij – of misschien , - mis-
schien? - toch niet? ■

Frans van der Meer
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